
Rondvraag RGW Verwelius  

Op 10 oktober nam de gemeenteraad van De Bilt een mo�e aan, waarin het Biltse college opdracht 
krijgt tot het laten uitvoeren van ona�ankelijk onderzoek in het kader van de ruimtelijke procedures 
rond het Verweliusterrein. In dat onderzoek worden onder andere de volgende zaken ondergebracht: 
 
- Het func�oneren van de faunapassage 
- De geschiktheid van de bufferzone 
- De kwalifica�e van het foerageergebied 
- De afscherming van de wijk met omliggende gronden 
 
Dit zijn eigenlijk precies de dingen waarvan GS in de beantwoording van onze schri�elijke vragen van 
6 juli dit jaar (beantwoording 20 juli) stelde dat die niet van belang waren voor het verlenen van de 
ontheffing op de Wnb, die overigens later weer is ingetrokken door GS. 
 
- Ziet het college in de aangenomen mo�e in de Bilt aanleiding haar mening te herzien over het 
meenemen van de hierboven genoemde voorwaarden in een eventueel nieuw te nemen besluit over 
een ontheffing Wnb? Zo nee, waarom niet? 
- Is het college bereid om PS ac�ef te informeren over de uitkomsten van het Biltse onderzoek, die 
uiterlijk binnen twee maanden te verwachten zijn? Zo nee, waarom niet? 
 
Het is ons ter ore gekomen dat de Odru betrokken zou zijn bij de lopende zaken rond het 
Verweliusterrein. Klopt dat en zo ja, wat is de rol van de Odru? 


